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Witam serdecznie,
 
Moich poglądów na temat Pana i Pana pracy tytanicznej, uczciwej, pełnej pasji, 
wytrwałości  już nic nie zmieni, zawsze tak będę mówic i pisać.

Cieszę się z tego muzeum razem z Panem.
Jestem ciekawa czy wszystko się uda, bo przez ten koronawirus to świat na głowie, tyle 
ograniczeń a jakoś żyć trzeba.

(…)

 Fajnie, że Warszawa zyska te obrazy, że to właśnie tu, choć jak się czyta w KSIĄZCE stosunek 
władz do tego przedsięwzięcia to się nóż otwiera.

 To oni Pana powinni błagać a nie Pan ich prosić. Dziwny świat, niezrozumiały całkowicie. 
Takie dziedzictwo za free i jeszcze brak zainteresowania.

(…)

 mocno państwa pozdrawiam, do usłyszenia.
E.
 


